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Generelt 
Kommunedirektøren besvarer de spørsmålene som kommer inn fra folkevalgte og samler 
spørsmål og svar i dette heftet. Heftet sendes ut hver fredag frem mot kommunestyrets 
behandling av strategidokumentet den 15. desember. Spørsmål og svar sendes til 
kommunestyrets medlemmer/varamedlemmer, medlemmer av hovedutvalg og råd, 
rådmannens ledergruppe, de tillitsvalgte og andre interesserte. Spørsmål og svar publiseres 
også på kommunens hjemmesider. 
 
Alle svar utarbeides i samråd med ansvarlig kommunalsjef eller i samråd med den 
fagkompetansen som finnes i sentraladministrasjonen. Kommunedirektøren forsøker å holde 
svarene så korte som mulig, slik at ikke dette dokumentet blir for omfattende. I den grad det 
er variasjoner i lengde/grundighet i svarene ber vi om forståelse for dette. Det er mange 
ansatte involvert i å svare og tiden til oppklarende runder internt og samordning er 
begrenset. 
 
Dersom det er oppfølgingsspørsmål til noen av svarene, kommer oppfølgende spørsmål og 
svar i neste utgave.  
 
Overskriftene for hvert enkelt spørsmål er tatt fra henvendelsene eller skrevet inn av 
kommunedirektøren slik at det skal gi en indikasjon på hva det enkelte spørsmål og svar 
omhandler. Deler av henvendelser som ikke omhandler spørsmål eller ikke er relevant i 
forhold til spørsmålet, er ikke gjengitt. 
 
Til slutt i dokumentet er det tatt med et punkt om mulige andre henvendelser knyttet til 

strategidokumentet som har kommet inn til kommunedirektøren. Dette gjelder f.eks. nye 

opplysninger, endrede forutsetninger, påpeking av feil/mangler i dokumentet eller andre 

forhold som det etter kommunedirektørens oppfatning er en fordel at alle kjenner til. 
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Spørsmål kommet inn til 03.12.21 
 

 

Spørsmål fra Eliza Maria Gudem (SP) 

Innkommet: 25.11.2021 

 

Helsekvartalet 

 

Vi er nå godt i gang med budsjettarbeid og har i den forbindelse ett spørsmål som 
angår helse.  
Det er lagt inn 6750 for å styrke bemanning i Helsehus samtidig som det er lagt inn 
kun 3000 for drift av 44 nye sykehjemsplasser. 
 Det vi lurer på er hva er det som gjør at Helsehuset har behov for så stor økning i 
bemanning? Hva slags bemanning/behov skal dekkes her og hva blir konsekvenser 
om disse midlene omprioriteringer noe.  
 

 

Kommunedirektørens svar: 

 

Det er lagt inn midler til heldøgns plasser flere steder. Så driftsutgiftene til 44 
heldøgns omsorgsplasser er dekket opp. De er lagt under virksomhet sykehjem og 
på fellesfunksjoner. De 6.7 mill på helsehus går til å dekke behov som er der i dag. 
Hvis ikke denne styrking blir vedtatt vil det bli flere overliggere og dyrere løsninger.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Andre saker og forhold: 
Under dette punktet orienteres det om nye opplysninger, endrede forutsetninger eller annet 

som er viktig å kjenne til i forbindelse med behandlingen av strategidokumentet. 

 

 


